

# Franckesche Stiftungen zu Halle

## Nomenclator Qvadrilingvis BoemicoLatinoGraecoGermanicvs

Junius, Hadrianus

Pragae, 1598

### Titelblatt

---

#### **Nutzungsbedingungen**

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle ([studienzentrum@francke-halle.de](mailto:studienzentrum@francke-halle.de))

#### **Terms of use**

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle ([studienzentrum@francke-halle.de](mailto:studienzentrum@francke-halle.de))

[urn:nbn:de:gbv:ha33-1-228870](https://nbn-resolving.org/urn:nbn:de:gbv:ha33-1-228870)

1  
NOMENCLATOR  
QUADRILINGVIS  
BOEMICOLATINO-  
GRAECOGERMANI-  
CVS.

CONTINENS OMNIVM FER-  
mè rerum, quæ in probatis omnium do-  
ctrinarum autoribus inveniuntur, apel-  
lationes.

IN QUATVOR CLASSES DIS-  
TINCTVS, QVARVM PRIMA EST DE DEO,  
*secunda de Natura, tertia de Homine, quarta  
de Artibus.*

In usum studiosæ Iuuentutis editus, studio,  
operâ & sumptibus

M. DANIELIS ADAMI à  
VVELESLAVINA.

*In fine additi sunt duo Indices copiosissimi,  
Bohemicus & Latinus.*

ANNO DOMINI

---

M. D. XCIIIX.



IOANNES STUR-  
MIVS.

**D**ILIGENTER FACIEN-  
dum est, ut pueri copiam sibi atq. facultatem vo-  
cabulorum comparent: rerum earum omnium, quæ in  
quotidiano versantur usu: quæ sensibus hominum sunt  
explicatæ. Nihil videatur in corpore hominis, ni-  
hil in pecudibus: nihil sit in culina, in cella vinaria, in  
cella frumentaria: ad cœnam quotidianam nihil adfe-  
ratur: nihil in hortis conspiciatur herbarum, fruticū,  
arborum: nihil in Scholis sit usurpatum, nihil in biblio-  
theca: nihil in templis frequentatum: nihil in cœlo sen-  
sus quotidie hominum moueat: quod pueri, quo ad eius  
fieripotērit, non queant Latino nomina-  
re nomine.

CLA.